

2nd International Panel on Environmental Modification: Separating Facts from Fiction

English



Deutsch

From Fields to Labs

2nd International Panel on Environmental Modification:

Separating Facts from Fiction

Inquiry by the Swiss Association WIR

The WIR Association is organizing the 2nd International Panel on Geoengineering & Weather Manipulation in collaboration with international experts.

□ Groundbreaking findings! Experts present the latest analyses on environmental modification - beyond misinformation and Speculations!!

Panel Participants

USA

- Reinette Senum, *President, Founder of GenSeven & Save Our Skies*
- Jim Lee, *Researcher & Consultant* climateviewer.com
- Jay Reynolds, *Chief Engineer & Researcher*

Switzerland

- Hansjörg Grether, Dipl.-Ing. – Application Chemist
- Christian Oesch – President, Swiss Association WIR

Webinar – Scientific Findings & Discussion

Our panel of experts will present their independent research findings and share their insights. Expect in-depth analyses, scientifically backed discussions, and new perspectives on this fascinating and potentially alarming phenomenon.

Registration & Participation

Dear all, 500 people can participate in the live webinar and we therefore recommend that you register quickly.

The last event was fully booked in less than two days! Among the 500 participants were people from over 35 countries and all continents - an incredible proof of the worldwide interest in this information.

Due to the overwhelming demand for this topic, we will once again set up a livestream to ensure that everyone around the world can join us live. The link to the livestream from HOCH2 TV can be found below.

Please note: the panel will be broadcast entirely in English.

2nd International Panel on Geoengineering and Weather Manipulation

-  HOCH2 TV Livestream: <https://www.youtube.com/live/Fnq22840kNY>
-  9MQ TV Livestream: <https://www.9mq.it/>
-  Livestream Date: Saturday April 5, 2025
-  Start Time: Shortly before 20:00 CET (GMT+1)

Looking forward to having you join us virtually!

[Register now!](#)

Von den Forschungsfeldern zu den Labors

2. Internationales Panel zur Umweltveränderung:

Fakten von Fiktion trennen

Untersuchung des Schweizer Vereins WIR

Der Verein WIR organisiert in Zusammenarbeit mit internationalen Experten das 2. internationale Panel zum Thema Geoengineering & Wettermanipulation.

□ Bahnbrechende Erkenntnisse! Experten präsentieren die neuesten Analysen zur Umweltveränderung - jenseits von Fehlinformationen und Spekulationen!!

Panel Teilnehmer

USA

- Reinette Senum, *President, Founder of GenSeven & Save Our Skies*
- Jim Lee, *Researcher & Consultant* climateviewer.com
- Jay Reynolds, *Chief Engineer & Researcher*

Schweiz

- Hansjörg Grether, Dipl.-Ing. - Anwendungsschemiker
- Christian Oesch - Präsident, Schweizerische Vereinigung WIR

Webinar - Wissenschaftliche Erkenntnisse & Diskussion

Unsere Expertenrunde wird ihre unabhängigen Forschungsergebnisse vorstellen und ihre Erkenntnisse mit Ihnen teilen. Freuen Sie sich auf tiefgreifende Analysen, wissenschaftlich fundierte Diskussionen und neue Perspektiven zu diesem faszinierenden und potenziell alarmierenden Phänomen.

Registrierung & Teilnahme

500 Personen können an dem Live-Webinar teilnehmen und wir empfehlen Ihnen daher, sich schnell anzumelden.

Die letzte Veranstaltung war in weniger als zwei Tagen ausgebucht! Unter den 500 Teilnehmern waren Menschen aus über 35 Ländern und allen Kontinenten - ein unglaublicher Beweis für das weltweite Interesse an diesen Informationen.

Aufgrund der überwältigenden Nachfrage nach diesem Thema werden wir wieder einen Livestream einrichten, damit jeder auf der ganzen Welt live dabei sein kann. Den Link zum Livestream von HOCH2 TV finden Sie unten.

Bitte beachten Sie: Das Panel wird komplett auf Englisch übertragen.

2. Internationales Panel zu Geoengineering und Wettermanipulation

-  HOCH2 TV Livestream: <https://www.youtube.com/live/Fnq22840kNY>
-  9MQ TV Livestream: <https://www.9mq.it/>
-  Livestream Datum: Samstag, 5. April 2025
-  Startzeit: Kurz vor 20:00 Uhr MEZ (GMT+1)

Wir freuen uns, wenn Sie virtuell dabei sind!

[Gleich anmelden!](#)

[all about the 1st panel](#)



From Fields to Labs: Our Scientific Inquiry
1st International Panel on Geoengineering & Weather Manipulation

Live-Webinar Event
on the 19th of Feb
20:00 CET / 11:00 PST